
 

 

Bestuurlijk	verslag	voor	IJsclub	Haarlem	e.o.	
Verenigingsjaar	2019	-	2020	
	
Heel vreemd was het schaatsseizoen 2019/2020 abrupt ten einde door de coronacrisis. Enkele 
weken eerder dan gepland was de ijsbaan dicht en konden niet de evenementen als de 
clubkampioenschappen voor pupillen, Bert Grootenhuis Bokaal, ploegenachtervolging en ons 
laatste clubuur doorgang vinden. Ook viel rauw op ons dak dat Aris Dijksman overleed aan dit 
gevreesde virus en dat terwijl hij net genezen was verklaard van de kanker.  
Hieronder leest u de verslagen van de diverse commissies over het afgelopen schaatsseizoen. Het 
bestuur wenst een ieder een goede zomer toe en blijf gezond.  
 
Bestuurssamenstelling 
Voorzitter:	Boudewijn	van	Loon	
Penningmeester:	Margreet	v.d.	Meer	
Secretaris:	Willy	Gies	
Bestuurslid:	Sonja	Siddré	
Bestuurslid:	Wilma	Koek	
	
Aandachtspunten voor het bestuur 
 
Met	behulp	van	de	inspringcommissie	is	het	bestuur	bezig	om	onze	vereniging	op	diverse	punten	
te	“vernieuwen”,	zodat	IJsclub	Haarlem	ook	in	de	toekomst	een	bestaansrecht	kan	hebben	als	
schaatsvereniging.	De	punten	die	in	kleine	commissies	aan	de	orde	komen	zijn	o.a.	de	visie	en	
missie	van	de	vereniging,	het	inzetten	van	vrijwilligers,	etc.		
	
Jaarverslag 2019-2020 Winterkoninkje  
Organisatie Winterkoninkje IJsclub Haarlem 
 
Het afgelopen seizoen is er door 350 kinderen geschaatst bij het Winterkoninkje, weer een mooi 
aantal kinderen! Zij kregen elke week les van onze ruim 60 enthousiaste vrijwilligers. Ook dit jaar 
hebben we weer proeflessen gegeven, de proeflessen waren een groot succes, bijna alle kinderen die 
op proefles zijn geweest, zijn doorgestroomd.  
	
De kantinevrijwilligers hebben de ouders en trainers vanuit onze kantine verzorgd, het was er altijd 
gezellig druk. 
 
Op kantoor was het aanpoten dit jaar. Els de Ridder heeft het overgrote deel geweldig opgepakt en 
ook super veel dank aan Jan en Hélène, die heel veel hebben bijgesprongen. Zij zijn echt onmisbaar 
voor Winterkoninkje!  
De eerste helft van het seizoen is afgesloten met een 100 meter wedstrijd. Onder toeziend oog en 
aanmoedigingen van de kerstman hebben de kinderen hun eerste wedstrijdervaringen opgedaan. De 
kinderen hebben een medaille ontvangen voor deelname. Op 29 februari hebben we geschaatst voor 
schaatskinderen, voor Velo Velo. De kinderen vonden dit geweldig en hebben ruim 3500 euro 
opgehaald, super! 
 
Na een zorgvuldige selectie en overleg met de pupillen-coördinator, zullen er ook dit seizoen weer 
een aantal kinderen doorstromen naar het wedstrijdschaatsen van de IJsclub. De brieven zijn 
allemaal verstuurd, wel wat later dan gebruikelijk.  
 



 

 

Het seizoen hebben we helaas niet op de traditionele manier kunnen afsluiten. Door de Corona 
crisis is de 11 dorpentocht afgelast en heeft de diploma uitreiking niet kunnen plaatsvinden. 
Uiteindelijk hebben we alle diploma's rondgebracht en opgestuurd naar de kinderen.  
 
Ook het WIKO-buffet om de trainers te bedanken heeft niet plaatsgevonden. Dit willen we 
uitstellen tot het begin van volgend seizoen (hopelijk oktober?). Ook ons afscheid willen we dan 
plannen. Inmiddels heeft Els voor de kantoorwerkzaamheden Tineke Luiten al heel ver ingewerkt, 
echt super dat Tineke het gaat overnemen! 
Voor wat betreft de organisatie willen Ingrid, Walter, René en Jenno dit overnemen. Er zijn al 
diverse gesprekken geweest voor de overdracht. Begin volgend seizoen zullen we de overdracht 
afronden. We blijven natuurlijk beschikbaar voor vragen. 
 
Al met al een mooi seizoen met een vervelend eind. We hopen dat het nieuwe Wiko seizoen wel 
van start kan gaan en dat we dan afscheid kunnen nemen!  
Martine, Linda, Rianne Selhorst 
 
 
Jaarverslag 2019/2020 recreanten 
Nicole Boonstra 
 
Recreantencommissie 
De recreantencommissie heeft een coördinerende taak voor alle activiteiten voor recreanten van de 
vereniging. De commissie heeft dit seizoen bestaan uit de leden  Ben Jonkers en Nicole Boonstra. 
Helen Kalmeijer ondersteunt de commissie vanaf de zijlijn. 
 
Duintraining zomer 2019 
Op de dinsdagavonden van half mei tot half september waren in de Waterleidingduinen weer 
duintrainingen. Er waren twee hardloopgroepen en twee groepen sportief wandelen. 
De avonden werden goed bezocht. Wel was het een warme zomer, waardoor de avonden soms 
minder druk waren. 
 
 
Schaatstrainingen 
Er waren dit seizoen 27 schaatsgroepen en 23 trainers actief. Het aantal recreanten is dit jaar licht 
gestegen ten opzichte van vorig seizoen. Van 388 naar 405. Op woensdagmorgen is er een nieuwe 
groep gestart.  
De woensdagavond jeugdgroep had dit jaar meer deelnemers dan vorig jaar. 
 
Conditietraining 
Op dinsdagavond is er conditietraining in de zaal. De groep heeft een groeiend aantal deelnemers, 
gemiddeld waren er 24 deelnemers. 
 
Overige activiteiten 
 * Aan het begin van het seizoen is er een avond geweest voor trainers om de start van het nieuwe 
seizoen te bespreken en afspraken te maken met elkaar. 

 * In het najaar hebben ongeveer 10 trainers een scholing gevolgd In Heerenveen van de KNSB. 
Aansluitend hebben zij het schaatstrainersdiploma niveau 2 behaald. 

 * Er is een bijeenkomst geweest voor slijpinstructies, waarbij Ger Mantel de uitleg over de techniek 
gaf. Op locatie bij Ger een film gemaakt op welke manier hij de ronding instelt en vervolgens 
deze in de schaats slijpt. De woensdagavond werd bezocht door ongeveer 12 geïnteresseerden. 

 * In januari was er een reanimatiecursus waarbij15 deelnemers aanwezig waren. 
 * Op zaterdag 14 maart moesten we de estafette afgelasten, vanwege de coronacrisis. 



 

 

 
Wedstrijdrijders Senioren en Masters: 
Ongeveer 160 clubleden trainen op abonnementsuren waar we met 12 trainers de groepen draaien. 
We proberen de indeling zo veel mogelijk op niveau vorm te geven, maar 't blijft hobby voor de 
meeste rijders en weegt het sociale aspect uiteraard mee. 
 
Wat bieden we de rijders: 
Voor deze groep faciliteert de club hoofdzakelijk trainingen op het IJs.  
Met een aantal trainers hebben we vorig voorjaar samen gezeten om te kijken of we de rijders meer 
konden bieden. Om de behoefte af te tasten hebben we een inventarisatie gedaan. De respons was 
slechts 20%. De behoefte bleek divers en te versnipperd om zomers e.e.a. te gaan optuigen naast 
wat er al (door de club) in de regio beschikbaar is. Dit is gecommuniceerd naar de rijders en een 
aantal rijders hebben hiervan gebruik gemaakt. 
 
Daarnaast hebben we i.s.m. een commerciële partij, WATTWORKS HAARLEM, een 
rijdersbijeenkomst georganiseerd. Zo konden we invulling geven aan de behoefte m.b.t. 
krachttraining en conditie op pijl houden naast het ijs. Hier zijn ongeveer 25 leden op af gekomen. 
Ook hebben we een avond training op de WATTBIKE georganiseerd, 8 wekelijkse sessies voor een 
sterk gereduceerd tarief. 
 
Er is de intentie om komend najaar weer met een rijdersbijeenkomst in een vergelijkbare setting het 
seizoen af te trappen. 
 
Behaalde resultaten: 
Bij het lange baan schaatsen rijden fanatieke masters die goed gepresteerd hebben op diverse 
internationale en nationale Master toernooien, waar podium gereden werd en records 
gebroken werden. 
Ook zijn er een aantal rijders vaak terug te vinden bij de Kennemer cup. 
Er zijn ongeveer 50 rijders die primair als Langebaan schaatser geadministreerd staan. Slechts een 
deel van deze groep rijdt regelmatig wedstrijden. 
Helaas was de deelname aan ons eigen Clubkampioenschap teleurstellend. Dit gaan we volgend jaar 
meer promoten. 
  
Bij het marathonschaatsen was het even wennen in de nieuw categorieën bij de baancompetitie. 
Geslacht en leeftijd zijn losgelaten en iedereen rijdt op zijn niveau mee in de 5 beschikbare 
categorieën. In totaal nemen ongeveer 85 clubleden deel aan de marathon baancompetitie, waarvan 
4 rijders podium en 20 rijders in de top 10 van hun klassement. 
7 clubleden rijden ook mee bij het zesbanentoernooi, waarvan 2 in de top 10 van het eindklassement 
zijn geëindigd. 5 clubleden hebben deelgenomen aan het NK Marathon op kunstijs, masters. 
 
Met sportieve groet, 
 
Gem Wender 
 
 
Verslag clubhuisbeheer 2019/2020  

Voor de clubhuisbeheerders was afgelopen seizoen heel spannend. Er is in de zomer door “de 
clubhuisclub” (een commissie, ingesteld door het bestuur en bestaande uit Douwe van de Kooij, 
Ingrid Bisschops, Peter Bisschops, Wilma Koek, Vincent Nikkels en Steffanie Wijnhout) immers 
heel hard nagedacht over veranderingen, die daarna door deze commissie en een aantal harde 
werkers zijn uitgevoerd. Natuurlijk ben je dan benieuwd of de restyling van de ruimte het gewenste 
effect heeft, namelijk verhogen van de bezoekersaantallen. Gelukkig regende het complimenten en 



 

 

zagen we inderdaad het aantal bezoekers overduidelijk stijgen. We eindigden vorig seizoen als 
kantinebeheerders, we vonden na de verbouwing al dat de benaming “kantine” de prachtig 
opgeknapte ruimte geen eer aandeed, en halverwege het seizoen mochten we ons beheerders van ’t 
Hogerop noemen. Natuurlijk is het zeer spijtig dat er aan zo’n mooi seizoen een abrupt einde kwam. 
 
Enkele statistieken: De lijst van barmedewerkers telde, naast die van de beheerders, 23 namen, 
verdeeld over zaterdagochtend vroeg (6), WiKo (5), clubuur (12). En ook nog 2 algemeen reserves. 
 
‘t Hogerop was dit jaar open voor onze schaatsers en hun supporters op 22 zaterdagen tijdens 
trainingen en Winterkoninkje en ook op 20 zaterdagavonden tijdens het clubuur. Daarnaast zijn we 
dit jaar open geweest bij de clubkampioenschappen, de Haarlem Trofee, Kraantje Lek en tijdens “de 
diepvrieskip”. 
Tijdens de Duathlon hebben we Koek en Zopie verzorgd vanuit een kraam langs de baan. Ook is er 
dit jaar weer de Klaas Pander memorial gereden, waarbij we koek en zopie verkocht hebben langs 
de baan. Voor de Kees Jongert bokaal hebben we de jury-catering weer mogen verzorgen. 
 
Verder is ’t Hogerop opengesteld voor informatieavonden van diverse trainingsgroepen, instructie 
schaatsenslijpen, reanimatiecursus, de nieuwjaarsreceptie, afsluiting recreatieschaatsen (op de 
vrijdag na, helaas), vergaderingen (ALV, bestuur, jeugdcommissie, trainers, recreantenbegeleiders), 
diverse evenementen van de JC, introductie nieuwe pupillen wedstrijdrijders, Baselga 
voorbereiding. Bij elkaar zo’n 63 bijeenkomsten. 
 
Verhuur aan derden tegen een financiële vergoeding heeft dit seizoen helaas niet plaatsgevonden.  
 
De clubhuis-exploitatie zal weer een positief saldo laten zien, wat omzet betreft hebben wij het 
idee dat deze ten opzichte van het vorig seizoen inderdaad verhoogd is. Helaas hebben wij daar niet 
volledig inzicht in, aangezien we alleen de contante kas inkomsten bijhouden. De pinbetalingen 
komen rechtstreeks op onze rekening en daar hebben we geen inzage in. Voor de details verwijzen 
we daarom graag naar het financieel verslag van de penningmeester.  
 
Tot slot. 
Wij prijzen ons gelukkig met de inzet van “onze” barmedewerkers. Helaas weten we dat er bij 
Winterkoninkje twee dames niet meer terugkeren in het komend seizoen, maar verder hopen we hen 
allemaal weer enthousiast terug te zien achter de bar. We zouden het zeer op prijs stellen als u zich 
ook wilt aanmelden om de werkdruk op onze beperkte groep vrijwilligers te verlichten. Het is heel 
leuk werk om te doen en je spreekt veel verschillende mensen. We hebben nu al medewerkers die 
het als “duobaan” doen, zodat het niet teveel tijd kost, dat is altijd bespreekbaar! 
 
Peter Bisschops 
Ingrid Bisschops-Minkes 
 
 
Jaarverslag van de Jeugdcommissie 2019/2020 
 
Seizoen 2019/2020 is een seizoen dat we niet snel zullen vergeten. Het begon zoals elk jaar begin 
juni met Duinendag, een dag vol sport, spel, zon en aan het einde van de dag afkoelen in ’t Wed. Na 
een zomer trainen in de duinen, was het begin september dan eindelijk tijd voor ons grootste 
evenement van het jaar: het zomerkamp! Net als in 2018 gingen we dit seizoen naar de Buitenjan, 
waar we een heuse ‘reis rond de wereld’ hebben gemaakt. Met onder andere een smokkelspel in 
China en een nachtspel in Rusland, was het al snel weer een superkamp. Wat ook hetzelfde was als 
in 2018, was dat we met de bus heen en weer zijn gereden. Zo werd het kamp zelfs na vertrek van 



 

 

de Buitenjan nog een beetje opgerekt met de nodige liedjes, of voor sommige met de nodig in te 
halen slaap. 

Ook hadden we eerder al in augustus onze eerst informatieavond voor ouders/verzorgers waar we 
vertelde over wie wij zijn en hoe wij welke evenementen organiseren. Deze avond werd zeer 
positief en enthousiast ontvangen, zeker voor herhaling vatbaar dus! Tijdens deze avond bleek ook 
dat velen niet wisten dat wij ook onze eigen social media hebben; volg ons op Facebook 
(Jeugdcommissie Haarlem) en op Instagram (@Jeugdcommissie)! Binnenkort komt er ook een 
samenvatting van wat er tijdens deze avond in augustus is besproken op onze website 
(ijsclubhaarlem.nl/jeugdcommissie). 

Seizoen 2019/2020 was voor de Jeugdcommissie zelf ook een speciaal seizoen. We vierden 
namelijk ons 25-jarige jubileum! In oktober was daarom de lang verwachte JC-reünie met een groot 
deel van alle (oud) JC-leden. Hier werd ook de eerste echte pubquiz georganiseerd, wat zorgde voor 
een niet te vergeten avond. Deze avond smaakte naar meer, en dat kwam ook (verderop meer 
hierover…) 

Toen iedereen in november alweer volop gewend was aan het prachtige schaatsijs, was het tijd voor 
een evenement voor de pupillen; een speurtocht naar Streetjump! Nadat de tocht ons onder andere 
langs InHolland en Elswout had geleid, kon iedereen alle energie kwijt op de trampolines van Street 
Jump Haarlem. 

Na de deceniumovergang stond in januari alweer de 22e editie van de duatlon voor de deur. Ook dit 
jaar was dit weer een groot succes. Naast dit oude vertrouwde evenement is er dit jaar naar 
aanleiding van de JC-reünie ook een nieuw evenement geboren; de eerste echte IJsclub Haarlem 
pubquiz was op 1 februari 2020 een feit. Na het clubuur zat ’t Hogerop stampvol met pubquiz 
groepjes en zes spannende, hilarische en soms ook lastige ronden later, ging het jongste groepje er 
met de hoofdprijs vandoor! 

Als grote afsluiter van seizoen 2019/2020 stond er op 16 mei een familiedag vol sport en spel 
gepland. Helaas hebben we dit gezien het coronavirus moeten aflassen. Maar de JC zou de JC niet 
zijn als we niet met een alternatief zouden komen. Daarom zijn we de #IJCHStaysFit challenge 
gestart! Check onze website, Facebook of Insta voor meer info! 

Ook voor komend seizoen stonden er twee evenementen gepland, welke door het coronavirus helaas 
niet door kunnen gaan; duinendag en een nieuw evenement ‘kamperen op de ijsbaan’. Ook zijn we 
nog met Zonnewende in gesprek over de vooruitzichten voor het zomerkamp van komend seizoen. 
Later meer duidelijkheid hierover. 

Als laatst is er achter de schermen ook het een en ander veranderd. Zo hebben we afscheid genomen 
van Bart, Noortje en Vincent, maar hebben we Tim en Silke mogen verwelkomen binnen de JC. 
Ook is de taakverdeling hier en daar gewijzigd. Martijn heeft in september de voorzitterspollepel 
opgepakt na een voorzitter loze zomer. Daardoor kwam de rol van penningmeester vrij, welke 
Yesse op zicht heeft genomen. Daarnaast is er bij bijna elke bestuursvergadering een JC-lid 
aangesloten om zo ook binnen het bestuur de stem van de jeugd te doen gelden, iets wat de laatste 
jaren steeds meer is gaan spelen binnen de ijsclub.  

Voor nu hopen we dat komend seizoen minstens net zo tof als afgelopen gaat worden! 

De Jeugdcommissie 

Martijn, Carina, Daan, Linde, Yesse, Tim, Silke en Myrthe 

Jaarverslag van de wedstrijdsectie 2019/2020 



 

 

Peter de Kruijk 
Ook voor de wedstrijdschaatsers eindigde het seizoen in een onwerkelijke situatie. Wel was het 
echte seizoen afgelopen, maar er waren geen prijzen te verdelen en onze pupillen hebben helaas 
geen clubkampioenschappen kunnen rijden. Ook een aantal leden die op WK Studenten in 
Amsterdam reden hebben het toernooi niet af kunnen maken. Dat alles viel in het niet bij het verlies 
van dierbare waarbij ik Aris natuurlijk niet onbenoemd wil laten. Aris bedankt wat je voor onze 
club hebt betekend en speciaal voor het wedstrijdschaatsen! 
Ook wil ik hier twee trainers bedanken die nu opeens geruisloos verdwenen: Sylvia en Fausto. Wat 
jammer dat jullie er mee moeten stoppen maar wat hebben jullie ook veel betekend voor het 
wedstrijdschaatsen. We gaan zeker nog afscheid van jullie nemen. Het vertrek van Fausto hebben 
we helaas niet kunnen opvangen en we zijn met de BVH in overleg of er misschien voor het seizoen 
2021/22 een follow-up kan komen waarmee we structureel het gat kunnen opvullen tussen de 
clubteams en de Schaatsacademie.   
 
Wedstrijden seizoen 2019-2020 
Zoals gezegd hebben we dit jaar helaas geen clubkampioenschappen voor de pupillen kunnen 
organiseren. We gaan kijken hoe we dat goed kunnen maken. Daarnaast zijn er wel veel wedstrijden 
door en voor clubleden georganiseerd. Allereerst de twee toernooien die we organiseren in het 
najaar: Kraantje Lek (voor de top van de NLse dames) en de Haarlem Trofee; daarnaast de 
clubkampioenschappen voor junioren en ouder in januari. Ook zijn we als club nauw betrokken bij 
zowel de Ijskonijnen-, Ijsberen-, Kennemercup en marathoncompetitie. Zowel organisatoren als 
juryleden willen we daar hartelijk voor bedanken. Zonder jullie zijn er geen wedstrijden.  
Junioren, seizoen 2019-2020 
We zijn dit seizoen begonnen met een nieuwe opzet voor het wedstrijdschaatsen van de junioren. 
Afgelopen jaren hebben we gemerkt, dat er te veel rijders kwamen die fanatiek wilden trainen, 
selectietijden reden in relatie tot de plekken in de CS-teams. Hierdoor werden deze teams te groot 
en was er te weinig aandacht voor de rijders die ambities hadden om door te stoten tot NK’s en 
regionale selectieteams. Daarom hebben we ervoor gekozen vier teams samen te stellen die een 
uitgebreid trainingsprogramma wilden volgen. Voor een deel hebben de teams ook samen getraind 
zoals bijvoorbeeld op het zomerijs in Thialf waar we als club met een groot aantal teams aanwezig 
waren. Voor deze teams hebben we Teklab als sponsor aangetrokken. Daardoor konden we teams 
met kleine eigen bijdrage in nieuwe kleding steken. Daarnaast heeft het team Kloosterboer-Vrolijk 
ook dit jaar weer een sterke rol kunnen vervullen door eigen rijders en rijders uit het gewest een 
plek te geven waarbij optimaal gepresteerd kon worden onder de bezielende leiding van Fausto. 
Hierover hebben jullie kunnen lezen in de nieuwsbrief.  
  
Alle teams hebben een mooi seizoen doorgemaakt met hoogte punten als: NK Clubs, 
Clubkampioenschappen; NK’s en zelfs Worldcups en WK’s. Eén rijder bij de club heeft dit jaar een 
prachtige ontwikkeling doorgemaakt en een aantal keren landelijke en zelfs internationale podia 
bereikt: Mats van der Bos. Daarnaast hebben een aantal van onze wedstrijdrijders die inmiddels 
elders in het land trainen het ook uitstekend gedaan; hier wil ik niet onvermeld laten dat Kai In’t 
Veld (inmiddels trainend bij sprint team oost in Deventer) heeft deelgenomen aan de Worldcups en 
het WK voor junioren. Beide mooie voorbeelden van hoe talent zich binnen en buiten de club 
ontwikkelt. We kunnen trots zijn op wat trainers en rijders van onze club presenteren.  
Alle trainers en begeleiders willen we daarvoor hartelijk bedanken. Nog apart wil ik hier Erik van 
der Bos (onze trainerscoördinator) noemen. Helaas moet hij er vanwege een te drukke agenda 
(werk, studie en trainer) mee stoppen. Naast het feit, dat we dit heel jammer vinden, zijn we blij dat 
hij wel blijft trainen. We zoeken nog wel een vervanger voor hem. In de nieuwsbrief hebben we 
daar al meer over vermeld. Tot slot willen we Fashion Cheque heel erg bedanken voor de 
ondersteuning die zij de afgelopen drie seizoenen aan het wedstrijdschaatsen hebben gegeven. Zoals 
afgesproken loopt de samenwerking na drie jaar af; we kijken terug op een fijne samenwerking.  
 



 

 

Pupillen, seizoen 2019-2020 
Ramona v. Leeuwen 
 
Dit seizoen zijn wij we met 57 pupillen gestart en met 60 geëindigd, verdeeld over 5 groepen in de 
zomer. Voor het ijsseizoen waren er nog flink wat wijzigingen. Pupillen  die ingedeeld waren voor 
2 ijstrainingen in de week, maar die helaas op het allerlaatste moment aangaven toch maar 1 keer te 
kunnen trainen. Hierdoor ontstond een groep die veel te klein was om als volwaardige groep op het 
ijs aan de slag te gaan. Met flink wat puzzelen en dus schuiven van pupillen zijn we op het ijs 
gestart met 4 groepen en 6 (ijs)trainers en 1 stagiair. Voor 2 trainingsgroepen stond een duo. In de 
loop van het seizoen zijn er nog 3 pupillen bij gekomen. Eén pupil heeft dit seizoen met de 
clubselectie meegetraind. 
De jongens waren ruim in de meerderheid: (65% jongens en 35% meisjes).  
 
Bijna alle pupillen volgden 2 zomertrainingen en 2 ijstrainingen in de week. Eén pupillengroep 
heeft een 3e ijstraining gehad op woensdagavond. Ook werd er shorttracktraining gevolgd. Helaas 
was er geen ijs op het middenterrein beschikbaar omdat de kunstrijders daar gebruik van maken. 
 
In de zomer zijn we een dag naar het Zomerijs in Thialf geweest. Onder leiding van de trainers 
werd er flink geoefend en daarna kregen de pupillen nog een training in kleine groepjes. Deze 
training werd gegeven door de leden van de clubselectie. 
 
In de Kerstvakantie was er een 2 daags trainingskamp op de IJsbaan in Haarlem georganiseerd door 
Sylvia en Francisca met hulp van ouders voor de logistiek en bij het eten. 
 
Bijna alle pupillen hebben 1 wedstrijd of meer gereden. De meesten hebben echter bijna aan alle 
wedstrijden meegedaan. Overigens is het wel de bedoeling dat de pupillen wedstrijden rijden, ze 
zitten immers op “wedstrijdschaatsen”. 
 

 - Er waren een aantal toernooien in den lande waar zoveel als mogelijk verschillende pupillen 
ingezet zijn. Helaas niet genoeg toernooien om elke pupil een kans te geven om op een 
andere baan te rijden: 

 o In Deventer reden de pupillen een internationaal toernooi, waar we 2e werden.  
 o Diezelfde avond was er een toernooi in Alkmaar en daar werden we 1e in het 

clubklassement 
 - Veel van onze A pupillen zijn op basis van hun tijden uitgenodigd voor de Gewestelijke 

wedstrijden.  
 - Aan het officieus NK in Groningen deden Arjen Boersma (pupil A), Harmen Lammers 

(pupil B) en Ids Witkamp (pupil C) mee. 
 - De belangstelling voor het CK op 21 maart was heel groot. Maar helaas mochten de pupillen 

geen CK rijden. De baan werd voortijdig gesloten vanwege het Corona virus. 
 - Voor de IJskonijn wedstrijden op de zondagavonden was het enthousiasme groot. Ook 

hier gooide het coronavirus roet in het eten. De finalewedstrijden op  13 en 15 maart konden 
niet gereden worden. Er is geen prijsuitreiking van het klassement geweest.  

 - Aan het NK jeugdmarathons in Hoorn voor A en B pupillen mochten op basis van het 
klassement van de jeugd-marathonwedstrijden op de baan in Haarlem een flink aantal 
pupillen mee doen. Eerst series rijden en daarna de finale. Arjen Boersma maakte indruk. 

 - door zich in de finale lange tijd aan kop te laten zien. Hij kwam in de laatste ronde net tekort 
en werd 6e. 

 
Vooruitblik 
Als ik kijk naar het aantal meisjes wat aan wedstrijdschaatsen doet (zonder rekening te houden met 
de instroom vanuit WIKO, Kras en elders) is dit zeer bedroevend. Totaal 36 pupillen waarvan 7 



 

 

meisjes (nog geen 20%), waarvan 2 A-pupillen, 2 B-pupillen en 5 C-pupillen. In het verleden zijn er 
ook periodes geweest dat er heel weinig jongens waren, dus het zal best wel weer goed komen. 
Maar ik vermoed zomaar dat heel veel meisjes niet voor langebaanschaatsen kiezen, maar voor 
kunstrijden. 
 
Vanuit WIKO stromen de jongens en meisjes door naar het wedstrijdschaatsen. Ook vanuit Kras 
melden zich kinderen aan.  Gelukkig komend seizoen ook meisjes! Wanneer en hoe we met 
trainingen kunnen beginnen is vanwege het Coronavirus op het moment dat ik dit schrijf (half april) 
totaal niet duidelijk.  
 
PR, website en digitale nieuwsbrief 
Eric Zwart 
 
4 September werd de laatste Glijwijzer gedrukt (nog te lezen via https://issuu.com/ijch 
 ). Voor Niek Schaap was dit ook de laatste nummer als redactie. Niek blijft nog wel 
beschikbaar voor het maken van persberichten en de distributie daarvan. 
Op 29 mei 2019 is de eerste nieuwsbrief gestuurd. In het begin van het seizoen is Douwe 
van der Kooi mij komen ondersteun om de teksten te controleren en input te geven met 
mooie verhalen.  Oude nieuwsbrieven zijn altijd te vinden via 
https://www.ijsclubhaarlem.nl/glijwijzer/ 
De website is de basis voor de nieuwsbrief en daar is informatie over de club verder te 
lezen. Dit seizoen zijn er ook weer dagelijks ranglijsten gemaakt voor wedstrijdrijders: 
https://www.ijsclubhaarlem.nl/ranglijsten/ 
 
 
Nieuwjaarsreceptie 4 januari 2020 
Zoals gebruikelijk was er na het eerste clubuur de gebruikelijke nieuwjaarsreceptie in ’t 
Hogerop van onze vereniging. Veel leden waren hierbij weer aanwezig om elkaar het 
beste toe te wensen en te toasten op het nieuwe jaar. Onze voorzitter hield een toespraak 
waarbij aandacht werd gevraagd voor ons mooie nieuwe clubhuis, een oproep om 
vervanging te zoeken in een ieders omgeving ter vervanging van diverse ijsclubleden, die 
de vereniging gaan verlaten. De hapjes en drankjes werden traditiegetrouw weer verzorgd 
door de familie Bisschops. 
 
 
 
 
 
Vrijwilligers 
Veel vrijwilligers hebben zich gedurende het schaatsseizoen weer ingezet voor onze 
vereniging. Hiervoor is het bestuur hen allen zeer dankbaar. Zonder de inzet van de vele 
vrijwilligers kan onze vereniging niet datgene doen, waar wij met zijn allen plezier aan 
beleven, het schaatsen.  
 
 
Voorzitter 
Boudewijn van Loon 
 
 
Secretaris 
Willy Gies 


